
Efter 30 år med cigaretter og pibe fik jeg konstateret kol (rygerlunger) prøvede det bedste jeg kunne 

med alle de midler der var for at holde. Men faldt i gang på gang. Så begyndte jeg med ecigeretter. 

Og har nu Været røgfri på 3 år. Har fået det meget bedre og dyrker sport som aldrig Før. Det er min 

livskvalitet i er ved og fratage mig. Jeg genere ikke nogen med mit damp. Går ud på mit arbejde og 

damper når jeg skal dampe. Er hensyntagen. Og tænker mig om hvad jeg putter i munden. Der er 

ikke noget der er sund i dag. I forkerte mængder. Men derfor behøver man ikke Gøre alt ulovligt. 

Tænker i overhovedet på hvor mange i kommer til alt ramme her. Dem som har kvittet smøgerne. 

Selvfølgelig skal der lovgives og børn og unge skal beskyttes. Men hvad med og se på det vi rent 

faktisk dør af hver eneste dag. Cigaretter. Men de står nærmest i børnehøjde i mange butikker. 

Håber virkelig i tænker jeg gevaldigt om. Og tænker på hvor stor en del af de der har røget..og som 

nu har fået en livskvalitet uden og cikanere andre med deres cigaretrygning. Passiv rygning osv. 

Mvh. Lars Kjeldgaard. En borger der virkelig synes i tænker med hovedet under armen.  
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